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 Zápisnica  

zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Horné Obdokovce, konaného 

dňa 19. apríla 2017 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: Starostka obce - MVDr. Jana Martonková 

 Poslanci: Ľubica Balajková, Marián Beneš, Stanislav Grznárik, Ladislav   

 Kolmokov, Eva Kováčiková, Gabriela Macháčová, Alena Sopková 

 

Neprítomní: Dpt. Stanislav Grznárik, Jozef Sedlár, Ing. Rastislav Velič 

 

Ďalší prítomní: Mgr. Dušan Hrkeľ – hlavný kontrolór 

   Ing. Jana Gerhátová – ekonómka 

   Mgr. Anna Martonková – riaditeľka ZŠ s MŠ 

   Mgr. Lucia Halmešová, zapisovateľka 

Ostatní podľa priloženej prezenčnej listiny 

     

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Návrh na schválenie zámeru na vypracovanie územného plánu 

4. Návrh na schválenie zámeru podať žiadosť o nenávratný finančný príspevok na výzvu 

zameranú na zníženie energetickej náročnosti verejných budov – obecný úrad, Prioritná 

os 4. Energeticky efektívne nízko uhlíkové hospodárstvo vo všetkých sektoroch, Špecifický 

cieľ: 4.3.1 Zníženie spotreby energie pri prevádzke verejných budov, Kód výzvy: OPKZP-

PO4-SC431-2017-19 

5. Návrh na schválenie podmienok obchodnej verejnej súťaže na prenájom nebytových 

priestorov budovy so súp. č. 28 v Obsolovciach 

6. Organizačné záležitosti 

7. Návrh na uznesenie 

8. Ukončenie 

 

Program poslanci OZ jednohlasne schválili v tomto znení. 

 

K bodu 1. Otvorenie 

Sedemnáste zasadnutie OZ  otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková. Privítala 

všetkých prítomných. Ospravedlnila neprítomnosť pozvaných hostí za DSS v „Kaštieli“ Horné 

Obdokovce – p. PhDr. Brachovú a za PD Horné Obdokovce – p. Struhačku. 

Ospravedlnení poslanci: Dpt. Stanislav Grznárik, Jozef Sedlár, Ing. Rastislav Velič. 

 

Starostka konštatovala, že počet prítomných poslancov je 6 a OZ je uznášania schopné. 

 

Starostka obce navrhla za členov návrhovej komisie: p. Balajkovú, p. Kováčikovú, p. Sopkovú. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Navrhnutých členov návrhovej komisie poslanci OZ jednohlasne schválili.  
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Starostka obce navrhla za overovateľov zápisnice poslancov: p. Kolmokova a p. Macháčovú. 

 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Navrhnutých overovateľov poslanci OZ jednohlasne schválili.  

Za zapisovateľku starostka určila Mgr. Luciu Halmešovú.  

 

K bodu 2. Kontrola plnenia uznesení  

Starostka obce vyzvala Mgr. Hrkeľa, aby predniesol správu o kontrole plnenia uznesení. 

Mgr. Hrkeľ informoval, že kontrola plnenia uznesení bude prebiehať dvakrát ročne ako to 

navrhoval v pláne kontrolnej činnosti.  

Informácia o tom, že kontrola plnenia uznesení sa bude vykonávať dvakrát ročne sa berie na 

vedomie.  

 

K bodu 3. Návrh na schválenie zámeru na vypracovanie územného plánu 

Starostka obce informovala, že je povinnosťou obce mať vypracovaný aktuálny územný plán, ak 

sa obec chystá realizovať rozsiahlu bytovú výstavbu. Predniesla zápisnicu z prieskumu trhu 

a oboznámila poslancov, že najnižšia suma za vypracovanie územného plánu bola 19.500 €, 

pričom časť tejto sumy bude hradená z vlastných zdrojov a zvyšok bude hradený formou dotácie. 

Starostka obce následne vyzvala členov SEK o vyjadrenie. 

P. Kováčiková požiadala o predloženie všetkých cenových ponúk, ktoré boli v prieskume trhu. 

Starostka dané ponuky predniesla a p. Kováčiková povedala, že SEK dané ponuky berie na 

vedomie a schvaľuje zámer. 

Na dotaz p. Macháčovej ako dlho bude celý proces trvať starostka obce informovala, že 

jednotlivé kroky po zadanie musia byť realizované do januára 2018, spracovanie konceptu spolu 

s návrhom bude realizované v roku 2018 a financované z dotácie. Približne do konca roka 2018 

je plánované ukončenie vypracovania územnoplánovacej dokumentácie a všetko bude uvedené 

v zmluve so zhotoviteľom. 

Starostka vyzvala poslancov na prednesenie pripomienok. Nikto nemal pripomienky a následne 

starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za schválenie zámeru na vypracovanie územného 

plánu. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh na schválenie zámeru na vypracovanie územného plánu poslanci OZ jednohlasne 

schválili.  

 

K bodu  4. Návrh na schválenie zámeru podať Žiadosť o nenávratný finančný príspevok 

na výzvu zameranú na zníženie energetickej náročnosti verejných budov – obecný úrad, 

Prioritná os 4. Energeticky nízko uhlíkové hospodárstvo vo všetkých sektoroch, Špecifický 

cieľ: 4.3.1 Zníženie spotreby energie pri prevádzke verejných budov, Kód výzvy: OPKZP-

PO4-SC431-2017-19 
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Starostka obce informovala, že prvé hodnotiace kolo na predkladanie žiadostí bude ukončené 28. 

4. 2017 a druhé bude prebiehať do 28. 6. 2017, pričom výzva bude trvať do vyčerpania 

pridelených financií. Vyzvala SEK o vyjadrenie. 

P. Kováčiková za SEK doporučila schváliť predmetný zámer. 

Starostka obce vyzvala poslancov na prednesenie pripomienok, následne poslancov vyzvala na 

hlasovanie za schválenie predneseného návrhu. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh na schválenie zámeru podať Žiadosť o nenávratný finančný príspevok na výzvu zameranú 

na zníženie energetickej náročnosti verejných budov – obecný úrad, Prioritná os 4. Energeticky 

nízko uhlíkové hospodárstvo vo všetkých sektoroch, Špecifický cieľ: 4.3.1 Zníženie spotreby 

energie pri prevádzke verejných budov, Kód výzvy: OPKZP-PO4-SC431-2017-19 poslanci OZ 

jednohlasne schválili. 

 

K bodu 5. Návrh na schválenie podmienok verejnej obchodnej súťaže na prenájom 

nebytových priestorov budovy so súp. č. 28 v Obsolovciach 

Starostka obce informovala, že zámer vyhlásiť obchodnú verejnú súťaž už bol schválený a že 

SEK prerokovala návrh podmienok obchodnej verejnej súťaže.  

Následne starostka predniesla podmienky tejto súťaže, ktoré boli zaslané doc. JUDr. Sotolářovi, 

PhD., ktorý poslal návrh zmluvy. 

P. Kováčiková za SEK oboznámila poslancov, že sú dve možnosti nájomného, a to, že buď pôjde 

o paušálne nájomné v sume 50 € mesačne a energie si nájomca bude hradiť sám, alebo bude 

nájomné aj so zohľadnením započítania energií. 

Mgr. Hrkeľ sa dotazoval ako to bude ošetrené v prípade, že nájomca zmluvu vypovie a dlh bude 

musieť vyplatiť obec. 

P. Beneš ozrejmil, že potenciálny nájomca bude mať uzatvorenú zmluvu s obcou za prenájom 

a zvlášť zmluvu s dodávateľmi energií. 

Starostka obce informovala, že podmienky obchodnej verejnej súťaže aj návrh zmluvy bude 

zverejnený. 

Následne vyzvala poslancov hlasovať za návrh na schválenie podmienok verejnej obchodnej 

súťaže na prenájom nebytových priestorov budovy so súp. č. 28 v Obsolovciach. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh na schválenie podmienok verejnej obchodnej súťaže na prenájom nebytových priestorov 

budovy so súp. č. 28 v Obsolovciach poslanci OZ jednohlasne schválili.  

 

K bodu 6. Organizačné záležitosti 

P. Kováčiková navrhla pridať do organizačných záležitostí Žiadosť klienta SENIOR-u DDaSS, 

n. o., v likvidácii o úhradu pobytu v sociálnom zariadení.  

Predmetná žiadosť bola prerokovaná ako prvý bod organizačných záležitostí 
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 Žiadosť o finančný príspevok na úhradu pobytu klienta v sociálnom zariadení SENIOR 

DD a SS, n. o. 

P. Kováčiková informovala, že žiadateľom je klientka zariadenia, ktorá je občiankou 

obce Horné Obdokovce niekoľko rokov, poberá invalidný dôchodok, ktorý nepokrýva 

náklady na pobyt v zariadení, preto jej príbuzní žiadajú o poskytnutie finančného 

príspevku od obce vo výške 100 € mesačne. Následne predniesla návrh za SEK, aby 

žiadosť nebola schválená. 

Nasledovala krátka rozprava poslancov. 

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za návrh SEK nevyhovieť predmetnej 

žiadosti. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Balajková, p. Kolmokov, p. Kováčiková, p. Macháčová, p. Sopková 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Beneš 

 

Návrh SEK nevyhovieť žiadosti o finančný príspevok na úhradu pobytu klienta 

v sociálnom zariadení SENIOR DD a SS, n.o. poslanci OZ schválili v pomere hlasov 5 za 

a 1 poslanec sa hlasovania zdržal. 

 

 Správa Komisie pre nezlučiteľnosť funkcií o oznámení o majetku a funkciách starostky 

obce 

Starostka obce vyzvala predsedu Komisie pre nezlučiteľnosť funkcií o prednesenie 

oznámenia o majetku. 

P. Kolmokov predniesol oznámenie. 

Správa Komisie pre nezlučiteľnosť funkcií sa berie na vedomie.  

 

 Žiadosť Michala Ondrušku zo dňa 6. marca 2017 

Starostka obce vyzvala SEK o vyjadrenie. 

P. Kováčiková predniesla žiadosť spolu s vyjadrením starostky, ktoré bolo p. Ondruškovi 

zatiaľ vydané. 

SEK navrhla, aby na prenájom ornej pôdy nebola vyhlásená obchodná verejná súťaž, 

nakoľko ide o pozemok bez prístupu a aby bol prenájom pôdy schválený p. Ondruškovi 

za obvyklých podmienok nájmu. 

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za návrh SEK. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh SEK vyhovieť žiadosti p. Ondrušku zo dňa 6. marca 2017 na prenájom ornej pôdy 

na parcele č. 367/16 v kat. ú. Horné Obdokovce o rozlohe 2009 m2 bol poslancami OZ 

jednohlasne schválený. 

 

 Žiadosť Seniorátu o dotáciu (príspevok, resp. pôžičku) 

Starostka obce predniesla žiadosť a vyzvala členov SEK, aby sa k predmetnej žiadosti 

vyjadrili. 

P. Kováčiková sa vyjadrila, že SEK odporúča schváliť túto žiadosť. 

V následnej rozprave poslancov boli vydiskutované otázky týkajúce sa návratnosti 

takejto dotácie, resp. pôžičky i uvedenie dôvodu, že je potrebné dotovať novovznikajúce 
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zariadenie sociálnych služieb na financovanie prvotných nákladov súvisiacich 

s prevádzkovými a prvotnými nákladmi zariadenia. 

Poslanci p. Macháčová a p. Beneš pripomienkovali, že chcú aj návratnosť týchto 

investícií a rovnako možnosť finančne dotovať nové zariadenie len vo výške financií, 

ktoré preukážu faktúrami. 

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za žiadosť Seniorátu o dotáciu s podmienkou, 

že finančné prostriedky budú postupné uvoľňované podľa oprávnených nákladov 

doložených faktúrami. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Balajková, p. Kolmokov, p. Kováčiková, p. Sopková 

PROTI: p. Beneš 

ZDRŽAL SA: p. Macháčová 

 

Žiadosť Seniorátu o dotáciu v sume 5000 € s navrhnutými podmienkami, že financie 

budú uvoľňované podľa priložených dokladov poslanci OZ schválili v pomere hlasov 4 

za, 1 proti, 1 sa zdržal. 

 

 Návrh na schválenie na vybudovanie vodovodnej prípojky k požiarnej zbrojnici + 

sociálne zariadenie v prípade získania dotácie z Ministerstva vnútra SR 

Starostka obce informovala o zámere vybudovať vodovodnú prípojku, nakoľko DHZ 

plánuje zbrojnicu rozšíriť o zasadačku a sociálne zariadenie a v tomto prípade je prívod 

vody nevyhnutný. 

Starostka obce vyzvala členov SEK o vyjadrenie. 

P. Kováčiková za SEK navrhla schváliť dotáciu na vodovodnú prípojku z financovnia 

obce a dobudovanie ostatných priestorov až ak by sa schválila dotácia z Ministerstva 

vnútra SR. 

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za prednesený návrh. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh SEK na vybudovanie vodovodnej prípojky k požiarnej zbrojnici poslanci OZ 

jednohlasne schválili 

  

 

 Návrh na schválenie príspevku na opravu prícestných sôch svätých v havarijnom stave 

Starostka obce informovala poslancov, že na základe zistenia havarijného stavu sochy sv. 

Anny v obci požiadala o cenové ponuky reštaurátorov, pričom ceny sa pohybujú od 5.800 

€ a vyššie. 

V následnej rozprave p. Balajková navrhla, aby sa najskôr obec pokúsila osloviť 

miestnych obyvateľov, ktorí majú vzdelanie v reštaurátorstve a sochy by sa opravili 

svojpomocne. 

 

Cenové ponuky a návrh na opravu prícestných sôch svätých vlastnými občanmi sa berie 

na vedomie. 

 

 

 Návrh na schválenie vypracovanie pasportu miestnych komunikácií 
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Starostka obce informovala o cenovej ponuke na vypracovanie pasportu miestnych 

komunikácií obce Horné Obdokovce a vyzvala poslancov, aby sa vyjadrili. 

P. Kováčiková za SEK navrhla schváliť zámer, nakoľko podľa zákona je povinnosťou 

mať vypracovaný pasport miestnych komunikácií. 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za schválenie vypracovania pasportu miestnych 

komunikácií  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh SEK na vypracovanie zámeru na vypracovanie pasportu miestnych komunikácií 

v zmysle cenovej ponuky bol poslancami OZ jednohlasne prijatý. 

 

 Informácia o činnosti, plán kultúrnych podujatí 

Starostka obce predniesla informáciu o činnosti obce ako i plán kultúrnych podujatí. 

 

 Informácie starostky obce o činnosti obce a o kultúrnych podujatiach sa berú na vedomie. 

  

K bodu  7. Návrh na uznesenie 

Poslankyňa p. Balajková predniesla návrh na uznesenie.  

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili predložený návrh na uznesenie.  

 

K bodu  6. Ukončenie  

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie 

o 17,40 hod. ukončila. 

 

 

 

 

 

 

......................................................   .................................................... 

MVDr. Jana Martonková           Mgr. Lucia Halmešová 

           starostka obce        zapisovateľka 

 

 

 

Overovatelia:  

 

 

 

............................................    ....................................................                                           

         Ladislav Kolmokov           Gabriela Macháčová 



 

 

 

Uznesenie 

zo  17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce,   

konaného dňa  19. 04. 2017 

 

A. B e r i e   n a    v e d o m i e : 

 

1. Informáciu hlavného kontrolóra, že kontrola uznesení sa bude podávať dvakrát ročne 

2. Cenové ponuky na vypracovanie územného plánu obce Horné Obdokovce 

3. Správu Komisie pre nezlučiteľnosť funkcií o oznámení o majetku a funkciách starostky  

 obce Horné Obdokovce 

4. Cenové ponuky a návrh na opravu prícestných sôch svätých vlastnými občanmi  

5. Informácie starostky obce o činnosti obce a o kultúrnych podujatiach 

 

B.  S ch v a ľ u j e : 

 

1. Program 17. zasadnutia OZ Horné Obdokovce z 19. 04. 2017 

2. Členov návrhovej komisie – p. Balajkovú, p. Kováčikovú, p. Sopkovú 

3. Overovateľov zápisnice – p. Kolmokova, p. Macháčovú 

4. Návrh Sociálno-ekonomickej komisie na schválenie zámeru na vypracovanie územného 

plánu obce 

5. Návrh Sociálno-ekonomickej komisie na schválenie zámeru podať Žiadosť o nenávratný 

finančný príspevok na výzvu zameranú na zníženie energetickej náročnosti verejných 

budov – obecný úrad 

6. Návrh Sociálno-ekonomickej komisie na podmienky obchodnej verejnej súťaže na 

prenájom nebytových priestorov budovy so súpisným číslom 28 v Obsolovciach so 

zapracovanými pripomienkami doc. JUDr. Sotolářa, PhD. 

7. Návrh Sociálno-ekonomickej komisie neschváliť žiadosť o finančný príspevok na úhradu 

pobytu klienta v sociálnom zariadení SENIOR – DDaSS, n. o. 

8. Návrh Sociálno-ekonomickej komisie vyhovieť žiadosti p. Ondrušku zo dňa 6. marca 

2017 na prenájom ornej pôdy na parcele č. 367/16 v kat. ú. Horné Obdokovce o rozlohe 

2009 m2 

9. Návrh Sociálno-ekonomickej komisie schváliť žiadosť Seniorátu o dotáciu v sume 5000 € 

s navrhnutými podmienkami, že financie budú uvoľňované podľa priložených dokladov 

10. Návrh Sociálno-ekonomickej komisie na vybudovanie vodovodnej prípojky k požiarnej 

zbrojnici 

11. Návrh Sociálno-ekonomickej komisie na vypracovanie zámeru na vypracovanie pasportu 

miestnych komunikácií v zmysle cenovej ponuky 

12. Návrh na uznesenie zo 17. zasadnutia OZ v plnom znení 

 

 

 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková  

                  starostka obce 

 

 

Zapísala: Mgr. Lucia Halmešová 

 

 


